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Interpelacja w sprawie dokończenia wymiany latarni w centrum. 

�M · (,uvd, ?�d- . d (?MllPJ�b �I. al kż ki aJąc na uwa ze zapewmerne o powie mego poziomu ezp1eczenstwa, e ta e estety 
centrum miasta proszę o doprowadzenie, we współpracy ze spółką PGE Dystrybucja (właścicielem 

wskazanej infrastruktury technicznej), do dokończenia wymiany zdegradowanych betonowych 
słupów oświetleniowych w cennum miasta, poprzez wymianę następujących latarni: 

1. przy ul. Nowy Plac Targowy, słupy nr: 1, 2, 3 i 4,
2. przy ul. Nadstawnej, słupy nr: 1 i 2,
3. przy ul. Targowej, słupy nr: 1, 2, 3 i 4,

4. przy ul. Wodopojnej, słupy nr: 2, 3, 4, 7 i 8,

5. przy ul. Świętoduskiej, słupy nr: 6, 8, 10, 12, 14, 15, 16, 18, 20 i 21,
6. przy ul. Bajkowskiego, słup nr 1,

Ww. latarnie cechują się spękaniami, odpadającymi fragmentami betonu czy odsłoniętym 
skorodowanym zbrojeniem. Jest to potencjalnie niebezpieczne, wygląda także fatalnie pod 

względem estetycznym - co ma niebagatelne znaczenie w przypadku centrum miasta. Jednocześnie 

z uwagi na zabytkowy charakter zabudowy oraz położenie proszę o podjęcie ustaleń z PGE w celu 
zastosowania w przypadku ul. Świętoduskiej i ul. Bajkowskiego montażu nowych latarni w formie 
tzw. ozdobnych pastorałów. 

W odpowiedzi proszę o poinformowanie mnie czy wskazane latarnie zostały 

zakwalifikowane przez spółkę do wymiany w roku 2023 r. oraz czy w przypadku ulic Świętoduskiej 

i Bajkowskiego przy wymianie zostanie uwzględniony postulat zastosowania przez PGE nowych 
słupów typu pastorał. 


